
PROTOKÓŁ Nr     /12 

z posiedzenia połączonych Komisji Rady Gminy Wiżajny 

z dnia 17 maja 2012 roku 

 

 
17 maja 2012 roku odbyło się wspólne posiedzenie Komisji Rady Gminy Wiżajny  

w budynku urzędu gminy w Wiżajnach. 

Posiedzeniu przewodniczył wybrany jednogłośnie Przewodniczący Rady Gminy  

Pan Walenty Wałejko. 

W posiedzeniu udział wzięli: 

1. Pan Andrzej Jacek Hołdyński – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

2. Pan Grzegorz Rutkowski  – Członek Komisji Rewizyjnej 

3. Pan Ignacy Szeraszewicz   – Członek Komisji Rewizyjnej 

 Nieobecny Pan Jan Dariusz Rudziewicz.     

Lista obecności w załączeniu (załącznik Nr 1).                                                 

 

1. Pani Teresa Kuźma   – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów 

2. Pani Elżbieta Dembowska  – Z-ca Przewodniczącej Komisji Budżetu i  

     Finansów 

3. Pan Tomasz Zamojski  – Członek Komisji Budżetu i Finansów 

4. Pan Walenty Wałejko   – Członek Komisji Budżetu i Finansów 

 Nieobecna Sławomir Przekop.  

Lista obecności w załączeniu (załącznik Nr 2). 

 

1. Pan Piotr Paweł Oszkinis  – Przewodniczący Komisji Infrastruktury 

2. Pan Tadeusz Piotr Łanczkowski – Z-ca przewodniczącego Komisji Infrastruktury 

3. Pan Jarosław Mikielski  – Członek Komisji Infrastruktury 

4. Pan Bogdan Duś   – Członek Komisji Infrastruktury 

5. Pan Kazimierz Bacewicz  – Członek Komisji Infrastruktury 

 Nieobecny  – Pan Sławomir Szymon Banialis.  

Lista obecności w załączeniu (załącznik nr 3). 

 

1. Pani Teresa Klejmont   - Skarbnik Gminy  

2. Pani Jadwiga Markowska  - Sekretarz Gminy  

3. Pan Jerzy Buczyński   - Inspektor w Urzędzie Gminy 

4. Pan Daniel Sieraniewicz   - Referent w Urzędzie Gminy 

Lista obecności w załączeniu (załącznik Nr 4). 

 

 
Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko otworzył obrady, godzina 10

30 
i powitał 

wszystkich zebranych. 

 

 

Do p-ktu 2 

 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał proponowany porządek 

posiedzenia: 

1. Otwarcie. 

2. Przyjęcie porządku obrad.  
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3. Przyjęcie protokołów z poprzednich posiedzeń. 

4. Ustalenie dodatkowych prac przy budowie Świetlicy i garażu OSP. 

5. Sprawa równania dróg gminnych. 

6. Sprawa remontu drogi na Osiedlu Wistuć. 

7. Rozpatrzenie pisma Pani Golubiewskiej. 

8. Sprawy bieżące. 

9. Wolne wnioski.  

10. Zakończenie posiedzenia. 

 

 Przewodniczący posiedzenia zapytał, czy są uwagi do proponowanego porządku 

obrad. Następnie zapytał, kto jest za przyjęciem nowego porządku obrad.  

Za oddano 12 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. Przewodniczący 

stwierdził, że porządek został przyjęty.  

 

 

Do p-ktu 3 

 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał punkt: Przyjęcie 

protokołów z poprzednich posiedzeń. Następnie dodał, że chodzi o protokoły z 10 maja  

i 14 maja 2012 r. 

Za przyjęciem protokołów z ostatnich posiedzeń Komisji Rewizyjnej głosowało  

3 członków komisji (jednogłośnie), głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Za przyjęciem protokołów z posiedzeń Komisji Infrastruktury głosowało 5 członków 

komisji (jednogłośnie), głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

 Za przyjęciem protokołów z posiedzeń Komisji Budżetu i Finansów głosowało  

4 członków komisji (jednogłośnie), głosów przeciw i wstrzymujących się nie było.  

Przewodniczący posiedzenia stwierdził, że protokoły zostały przyjęte. 

 

 
Do p-ktu 4 

  

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał punkt:  

Ustalenie dodatkowych prac przy budowie Świetlicy i garażu OSP. 

 Inspektor w Urzędzie Gminy Pan Jerzy Buczyński przedstawił 

wykaz robót dodatkowo wykonanych i do wykonania w związku z remontem Świetlicy 

Gminnej w Wiżajnach (załącznik Nr 5). Wyjaśnił, że oferta za drzwi wynosi ok. 15 tys. zł,  

ale nie zostały jeszcze zamówione. 

 Radny Pan Andrzej Hołdyński zapytał co z zagospodarowaniem terenu. 

 Inspektor w Urzędzie Gminy Pan Jerzy Buczyński stwierdził, że należy zrobić 

przedmiar, żeby wykonawca mógł zrobić wycenę dodatkowych prac. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko stwierdził, że do dyspozycji 

jest kwota 130 tys. zł, a prac dodatkowych jest bardzo dużo. Dodał, że mówienie o tym,  

że projekt budowy Świetlicy i garażu został źle zrobiony w obecnej sytuacji nic nie da. 

 Radny Pan Tadeusz Łanczkowski stwierdził, że trzeba zostawić to ogrodzenie. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko powiedział, że strażacy mają 

sami wykonać to ogrodzenie. 

 Radny Pan Tadeusz Łanczkowski stwierdził, że woda będzie do tej piwnicy 

naciekać. Dodał, że powinni zrobić tak, żeby było dobrze. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko zapytał członków Komisji  

o to, czy zgadzają się z wykonaniem tych wszystkich prac dodatkowych, które tak naprawdę  



3 

 

są niezbędne i czy zgadzają się na rezygnację z gresu w nowym garażu. Za rezygnacją z gresu 

i wykonaniem niezbędnych prac głosowało 12 członków Komisji, przeciw i głosów 

wstrzymujących się nie było.  

 Radny Pan Tomasz Zamojski stwierdził, że należy zastanowić się nad tym,  

czy nie można zrezygnować z napędu do drzwi. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko powiedział, że jedyną rzeczą 

na której można oszczędzać jest zagospodarowanie terenu i ewentualnie na posadzce  

w garażu.  

 

 

Do p-ktu 5 

 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał punkt: Sprawa równania 

dróg gminnych. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko stwierdził, że na jutrzejszy dzień 

będą potrzebni członkowie Komisji Infrastruktury po to, żeby przejechać się po drogach 

gminnych i sprawdzić jaki jest ich stan. Dodał, że będzie też Pan Kutyło. 

 Radny Pan Grzegorz Rutkowski zapytał co ogrodzeniami pól, które ludzie stawiają 

przy samej drodze. 

  

 

 

Do p-ktu 6 

 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał punkt: Sprawa 

remontu drogi na Osiedlu Wistuć. Dodał, że chodzi o drogę przed blokiem nr 1. Następnie 

odczytał pismo wspólnoty mieszkaniowej (załącznik Nr 6). 

 Radny Pan Jarosław Mikielski zapytał, kto tą drogę ma zrobić. 

Członkowie Komisji zdecydowali, że jeżeli pojawi się możliwość to znajdą rozwiązanie 

umożliwiając naprawę tej drogi. Stwierdzono, że jeżeli będzie remontowany odcinek drogi  

od Wiżajn w kierunku Smolnik, to być może uda się porozumieć i jednocześnie 

wyremontować drogę przy bloku Nr 1. Za takim stanowiskiem oddano 13 głosów, głosów 

przeciw i wstrzymujących się nie było. 

 

 

 

Do p-ktu 7 

 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: 

Rozpatrzenie pisma Pani Golubiewskiej. Następnie odczytał pismo (załącznik Nr 7). 

Wyjaśnił, że prawdopodobnie, przed budową klatki schodowej, był zrobiony podjazd  

dla niepełnosprawnych w postaci jakiejś kratki metalowej. Dodał, że najwidoczniej zostało  

to zdemontowane. 

Członkowie Komisji stwierdzili, że rozwiązanie tej sprawy nie leży w gestii Rady Gminy, 

gdyż to nie Rada odpowiada za projektowanie i nadzorowanie inwestycji. Członkowie 

Komisji stwierdzili, że sprawa powinna zostać wyjaśniona przez Wójta Gminy. 
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Do p-ktu 8 
 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu:  

  Sprawy bieżące. 

 Radny Pan Tadeusz Łanczkowski powiedział, że w Ośrodku Zdrowia może być 

problem z kanalizacją. 

 Radny Pan Bogdan Duś zapytał, czy kierowcy nadal mają te same umowy. 

 Skarbnik Gminy Pani Teresa Klejmont odpowiedziała, że tak. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko powiedział, że jest już wycena 

remontu hali sportowej, który ma wynieść ok. 19 tys. zł. Dodał, że Pani Dyrektor Gimnazjum 

będzie robiła to z własnych środków. Stwierdził, że w byłej szkole w Smolnikach stoi piec 

olejowy, który można przenieść do Gimnazjum, gdyż obecny jest już mocno zużyty. 

Wyjaśnił, że piec w Smolnikach stoi bezużyteczny. 

 Radny Pan Ignacy Szeraszewicz stwierdził, że w tym budynku jest mieszkanka. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko powiedział,  

że ta Pani ogrzewa swój lokal na własny rachunek. Zapytał członków Komisji o to,  

czy wyrażają zgodę na przeniesienie pieca olejowego do Gimnazjum. Za takim rozwiązaniem 

oddano 12 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. Następnie stwierdził,  

że być może z chwilą pojawienia się Komisarza będzie trzeba dążyć do rozstrzygnięcia  

sprawy z mieniem po przejściu tych wsi. Dodał, że będzie trzeba doprowadzić do wyceny 

budynku po byłej szkole w Smolnikach. Przewodniczący dodał, że znalazł się kolejny 

inwestor na wiatraki. Dodał, że wszyscy inwestorzy deklarują, że po powstaniu wiatraków 

zrobią kilka kilometrów dróg asfaltowych. 

 Radny Pan Tomasz Zamojski powiedział, że trzeba zagospodarować teren przy 

byłej szkole w Smolnikach. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko powiedział, 

że będą prowadzone prace porządkowe przy Szkole Podstawowej w Wiżajnach i zachęca 

wszystkich do zaangażowanie się w to. 

 

 

Do p-ktu 9 

 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu:  

Wolne wnioski. 

Nie wniesiono żadnych wniosków. Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu.                                      

 

 

 

Do p-ktu 10 

 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: 

Zakończenie posiedzenia. 

 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko podziękował wszystkim za udział 

w posiedzeniu i zamknął obrady połączonych Komisji Rady Gminy. 

Godzina12
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Protokołował: D. Sieraniewicz 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów  

 

/-/ Teresa Kuźma 


